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Občinski svet 

Številka:  901-0001/2024 – 1 (413)                          
Datum:  5. 3. 2024 

 
Z A P I S N I K  

 

11. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 22. februarja 2024, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 

 

 

11. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 

Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  

 

 

Ugotovitev števila navzočih 

 

Ob 16.04 uri je župan obvestil Občinski svet, da so svojo odsotnost s seje opravičili svetnici 

Vesna Vesel in Sara Tomšič ter svetnik Martin Kobe.  

 

V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto je župan ob 16.04 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 23 

članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 

in odločanjem.  

 

Naknadno sta se seje udeležila še svetnika Primož Kobe (ob 16.07 uri) in Matjaž Pavlin (ob 

16.33 uri), dejansko pa je bilo na seji prisotnih 27 članic in članov Občinskega sveta. 

 

a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 

Helena Brulc, dr. Vida Čadonič Špelič, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, 

Andrej Kastrevec, Bojan Kekec, Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc, Urška 

Kovačič, Urban Kramar, Tomaž Levičar, Uroš Lubej, Slavko Matko, Silvo Mesojedec, Rok 

Mežnar, Žiga Papež, Matjaž Pavlin, Renata Pavlin, dr. Janez Povh, Duško Smajek, Matija 

Škof, Jiří Volt, Srečko Vovko, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič. 

 

b) Odsotni članici in član Občinskega sveta:  

- Martin Kobe, 
- Sara Tomšič in  
- Vesna Vesel. 

 
c) Prisotni župan in predstavniki občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj,  
- Tina Hadžič, vodja Oddelka za premoženjsko pravne zadeve,   
- Urška Ožbolt, vodja Oddelka za komunalne dejavnosti,  
- Emina Vrbetić, vodja Oddelka za promet in mobilnost,  
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- Mojca Lenassi Malnarič, vodja Pravne službe Skupne občinske uprave občin Dolenjske 
in Bele krajine, 

- Luka Rems, Oddelek za premoženjsko pravne zadeve,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,   
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 

 
d) Ostali prisotni:  

- Damjan Balabanič, vodja Sektorja splošna komunala, Komunala Novo mesto d.o.o. (pri 
7. točki dnevnega reda), 

- Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto (pri 
13. točki dnevnega reda) ter 

- predstavniki medijev.  
 

Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Župan je obvestil članice in člane Občinskega sveta, da so bila naknadno na spletni strani pred 

sejo objavljena še naslednja gradiva: 
- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana ter  
- odgovori na svetniške pobude in vprašanja. 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     

- čistopis predloga dnevnega reda 11. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto. 

 

 

Določitev dnevnega reda 

 

Župan je pred določitvijo dnevnega reda članice in člane Občinskega sveta seznanil, da je bila 

točka Kadrovske zadeve uvrščena na začetek dnevnega reda seje pod 3. točko dnevnega 

reda, ker istočano poteka seja Sveta zavoda Šolski center Novo mesto, na kateri bo 

obravnavana ena izmed kadrovskih točk iz dnevnega reda seje Občinskega sveta. 

 

Svetnik Jiří Volt je podal pobudo, da se 15. točka dnevnega reda v skladu z novim Poslovnikom 

Občinskega sveta preimenuje v 15. Vprašanja, pobude in pohvale članic in članov Občinskega 

sveta.  

 

I. 

Umik točk z dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 3. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 11. seje Občinskega 

sveta Mestne občine novo mesto. 

 

II. 

Razširitev dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 4. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 11. seje Občinskega 

sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

 



3 

 
 

III. 
Skrajšani postopek 

 
Župan je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal skrajšani postopek za obravnavo 5. in 6. točke dnevnega reda: 
5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine 

Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
 

 
S K L E P, št. 189 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana sprejel 
 
 

S k l e p  
o sprejemu odlokov po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 5. in 6. točko: 
5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine 

Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
po skrajšanem postopku. 

 (22 ZA, 0 PROTI) 
 

IV. 
Združitev obravnave točk 

 
Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave za podtočki 13.1 in 13.2 pri 13. točki: Gradiva Nadzornega 
odbora Mestne občine Novo mesto: 
13.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad razmejitvijo javne službe in tržne 

dejavnosti v Zavodu Novo mesto za leto 2022 
13.2 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad porabo sredstev Mestne 

občine Novo mesto na proračunski postavki stroški pravnih in upravnih 
postopkov v letu 2022 

dnevnega reda 11. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana ter brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 190 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo podtočk 13.1 in 13.2 pri 

13. točki (Gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto): 
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13.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad razmejitvijo javne službe in tržne 
dejavnosti v Zavodu Novo mesto za leto 2022 

13.2 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad porabo sredstev Mestne 
občine Novo mesto na proračunski postavki stroški pravnih in upravnih 
postopkov v letu 2022 

dnevnega reda 11. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(23 ZA, 0 PROTI) 

 
V. 

Celoten dnevni red 

 

V skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je župan, 

mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti ter pozval 

svetnike k razpravi o dnevnem redu 11. seje.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 191 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana določil naslednji 

 

d n e v n i   r e d  
11. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev predloga zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto  
3. Kadrovske zadeve 

3.1 Predlog sklepa za mnenje lokalne skupnosti o kandidatki za ravnateljico Višje 
strokovne šole na Šolskem centru Novo mesto  

3.2 Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega predstavnika ustanovitelja v 
svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice   

3.3 Seznanitev Občinskega sveta s pridružitvijo svetnika Andreja Kastrevca 
svetniški skupini Gibanje Svoboda 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa 
v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava  

5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 

6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine 
Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 

7. Poslovni plan Komunale Novo mesto za leto 2024  
8. Predlog za sprejem Poročila o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2023 in Programa dela za leto 
2024  

9. Predlog soglasja k Statutu javnega zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike 
in starše Novo mesto  

10. Priporočila za delovanje predstavnikov ustanovitelja v organih upravljanja javnih 
zavodov  

11. Predlog sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad 
Mestne občine Novo mesto za leto 2023  
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12. Premoženjsko – pravne zadeve  
12.1 Predlog 2. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne  

občine Novo  mesto za leto 2024 
12.2 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega  

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
12.3 Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega  

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
12.4 Ugotovitev javne koristi za odkup oz. razlastitev dela nepremičnin s pravico 

uporabe za čas gradnje in omejitev lastninske pravice s trajno služnostjo v 
javno korist, vse za namen rekonstrukcije in gradnje površin za kolesarje in 
pešce ob lokalni cesti »LZ 299061 – Jakčeva ulica – Ragovska ulica in LZ 
299062 – Ragovo«  
Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi in odkupu oziroma razlastitvi dela 
nepremičnin, omejitvi dela nepremičnin s pravico uporabe za čas gradnje in 
omejitvi lastninske pravice s trajno služnostjo, vse za namen rekonstrukcije 
in gradnje površin za kolesarje in pešce ob lokalni cesti » LZ 299061- Jakčeva 
ulica - Ragovska ulica in LZ 299062 – Ragovo  

12.5 Ugotovitev javne koristi na delu nepremičnine, po katerem poteka 

kategorizirana javna cesta JP 799476 - Predlog Sklepa o ugotovitvi javne 

koristi na delu nepremičnine, po katerem poteka kategorizirana javna cesta 

JP 799476  
13. Gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

13.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad razmejitvijo javne službe in tržne 
dejavnosti v Zavodu Novo mesto za leto 2022 

13.2 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad porabo sredstev Mestne 
občine Novo mesto na proračunski postavki stroški pravnih in upravnih 
postopkov v letu 2022 

13.3 Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 
2023 

13.4 Letni program dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 
2024 

14. Poročilo župana 
15. Vprašanja, pobude in pohvale članic in članov Občinskega sveta 

(22 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 2. točki 

Potrditev zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 

Predlog zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne, 

21. 12. 2023, je bil objavljen na spletni strani mestne občine.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave na predlog predsedujočega sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 192 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je  
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p o t r d i l 
zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 

ki je bila dne 21. 12. 2023, v predlagani vsebini.  
(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 3. točki 
Kadrovske zadeve 

 
K 3.1 točki 

Predlog sklepa za mnenje lokalne skupnosti o kandidatki za ravnateljico Višje 
strokovne šole na Šolskem centru Novo mesto 

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan v skladu s poslovniškimi določili pozval k razpravi članice in 

člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 193 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 

 

pozitivno mnenje 

 

o mag. Dragici Budić, 

kandidatki za ravnateljico Višje strokovne šole na Šolskem centru Novo mesto 

za petletno mandatno obdobje.  

(23 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 
K 3.2 točki 

Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega predstavnika ustanovitelja v svet javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 
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Po uvodni obrazložitvi je župan v skladu s poslovniškimi določili pozval k razpravi članice in 

člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

 

 

S K L E P, št. 194 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 

Sklep 

o imenovanju nadomestnega predstavnika ustanovitelja v 
svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice 

 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto razreši Danila Malnarja članstva v svetu 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice. 

 

II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 

i m e n u j e 

 

Verico Tisov Turk 

 

za nadomestno predstavnico ustanovitelja 

v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Brusnice  

za mandatno obdobje štirih let. 

(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 3.3 točki 

Seznanitev Občinskega sveta s pridružitvijo svetnika Andreja Kastrevca svetniški 

skupini Gibanje Svoboda 

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Po uvodni obrazložitvi je župan v skladu s poslovniškimi določili pozval k razpravi članice in 

člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
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S K L E P, št. 195 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s pridružitvijo svetnika Andreja 

Kastrevca (svetniška skupina Zveza za Dolenjsko) svetniški skupini Gibanje Svoboda. 

(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 4. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v 

Mestni občini Novo mesto – druga obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo mesto – druga 
obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.  
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi Občinskega sveta.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali  predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa 

v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik. 
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 196 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 

 

O D L O K 

o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini 

Novo mesto v drugi obravnavi. 

(22 ZA, 0 PROTI) 
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K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada 

Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog Odloka o spremembah 
Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto – prva 
obravnava – predlog za skrajšani postopek, in sicer:  

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo ter 

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.  
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikom 
delovnih teles, ki so obravnavala predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek. 
 
Poročila s sej delovnih teles so podali: 

- Urška Kovačič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in 
finance,  

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik. 
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 197 

 
I. 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme Sklep o povečanju namenskega 
premoženja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
 

II.  
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
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O D L O K 

o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Novo mesto v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  

 
2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme Sklep o povečanju namenskega 
premoženja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 
K 6. točki 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine Novo 
mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembi Odloka 
o oglaševanju na območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembi Odloka o oglaševanju na 

območju Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Urška Kovačič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in 
finance ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki so razpravljali: dr. Janez Povh, Urška Kovačič, Tomaž Levičar ter Matija Škof.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 198 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembi Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine Novo mesto 

v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(24 ZA, 0 PROTI) 
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II.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o spremembi Odloka o oglaševanju na območju Mestne občine Novo mesto 

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

 

K 7. točki 

Poslovni plan Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2024 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog poslovnega plana Komunale 
Novo mesto d.o.o. za leto 2024, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 
 

Uvodno obrazložitev pri tej točki sta podala Bojan Kekec, direktor javnega podjetja Komunala 

Novo mesto d.o.o. in Damjan Balabanič, vodja sektorja splošna komunala, Komunala Novo 

mesto d.o.o.. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog poslovnega plana Komunale Novo mesto d.o.o. za 

leto 2024. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Urška Kovačič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in 
finance ter  

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 
Pri tej točki so razpravljali: Tomaž Levičar, Jiří Volt, Boštjan Grobler, Urška Kovačič, Andrej 
Kastrevec, Marko Dvornik, mag. Adolf Zupan, dr. Janez Povh, Uroš Lubej, Matjaž Pavlin, Silvo 
Mesojedec, Peter Kostrevc in Matija Škof.    
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi na predlog župana s 

skupnim glasovanjem sprejel  

 
 

S K L E P, št. 199 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel Poslovni plan 
Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2024. 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je seznanil s Strategijo ločenega zbiranja 
odpadkov Komunale Novo mesto d.o.o., november 2023. 

(25 ZA, 0 PROTI) 
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K 8. točki 
Predlog za sprejem Poročila o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2023 in Programa dela za leto 

2024 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval 
predlog za sprejem Poročila o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2023 in Programa dela za leto 2024. 
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obrazloženo in 

ga je obravnalo pristojno delovno telo Občinskega sveta.  

 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku Odbora za okolje, prostor, 
komunalo in promet, ki je obravnaval predlog za sprejem Poročila o izvedenih aktivnostih 
Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Mestni občini Novo mesto v letu 2023 in 
Programa dela za leto 2024. 
 

Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Tomaž Levičar, 

predsednik odbora.   

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki sta razpravljala Maja Žunič Fabjančič in Matija Škof.  

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 200 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s p r e j m e 
 

poročilo o izvedenih aktivnostih Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 
Mestni občini Novo mesto v letu 2023 in program dela za leto 2024. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 9. točki 
Predlog Soglasja k Statutu javnega zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike 

in starše Novo mesto 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog soglasja k 
Statutu javnega zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše Novo mesto.  
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 

delovno telo.   

 



13 

 
 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednici Odbora za družbene 
dejavnosti, ki je obravnaval predlog soglasja k Statutu javnega zavoda Svetovalni center za 
otroke, mladostnike in starše Novo mesto.  
 
Poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti je podala dr. Vida Čadonič Špelič, predsednica 

odbora.   

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 201 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 
 

s o g l a s j e 
 

k Statutu javnega zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše 
Novo mesto. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 

 

 

K 10. točki 
Priporočila za delovanje predstavnikov ustanovitelja v organih upravljanja javnih 

zavodov 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog priporočil za delovanje 
predstavnikov ustanovitelja v organih upravljanja javnih zavodov, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti ter   

- poročilo s seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni, ki je pojasnil 

razloge za sprejem priporočil in razveljavitev obstoječih navodil.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali predlog priporočil za delovanje predstavnikov ustanovitelja v 

organih upravljanja javnih zavodov. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- dr. Vida Čadonič Špelič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, ki je svetnike 
seznanila, da je Odbor za družbene dejavnosti sprejel dodatni sklep, in sicer, da Odbor 
za družbene dejavnosti priporoča občinski upravi, da preveri možnost skupinskega 
izobraževanja članov svetov zavodov s področja upravljanja javnih zavodov ter 

- Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki 
je svetnike seznanil, da je komisija sprejela dopolnilni sklep, s katerim je predlagala 
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dopolnitev besedila predloga priporočil, in sicer , da se v prvem odstavku 4. člena piko 
nadomesti z vejico in doda besedilo: »veljavno zakonodajo ter deluje po svoji vesti.«. 

Župan je povedal, da je pobuda s strani predlagatelja sprejeta in da je izhodiščna verzija 

priporočil že dopolnjena s predlogom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki so razpravljali: dr. Janez Povh, Tomaž Levičar, dr. Vida Čadonič Špelič, Uroš Lubej 

in Matija Škof.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi na predlog župana s 

skupnim glasovanjem sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 202 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme Sklep o prenehanju veljavnosti 
Navodila o izvajanju nalog predstavnika Mestne občine Novo mesto v organih 
upravljanja javnih zavodov.  

 
2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme predlog Priporočil za delovanje 
predstavnikov ustanovitelja v organih upravljanja javnih zavodov. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 

K 11. točki 

Predlog sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad 

Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

 
Gradivo Komisije za priznanja in nagrade je bilo objavljeno na spletni strani občine v 
devetdnevnem poslovniškem roku. 
 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal dr. Janez Povh, predsednik Komisije za priznanja in 

nagrade.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki je razpravljal Jiří Volt.  

 

Na vprašanje iz razprave je odgovoril predsednik Komisije za priznanja in nagrade, dr. Janez 

Povh.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi na predlog župana s 

skupnim glasovanjem sprejel  
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S K L E P, št. 203 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 

 

1. 
SKLEP 

O PODELITVI NAGRADE MESTNE OBČINE NOVO MESTO 
za leto 2023 

 
Nagrado Mestne občine Novo mesto prejme 

 
prof. dr. Franc Vrečer 

za pomembnejše trajne uspehe in prispevek na področju znanstvenoraziskovalne ter 
inovacijske dejavnosti. 

 

2. 

2.1 
SKLEP 

O PODELITVI TRDINOVE NAGRADE 
za leto 2023 

 
Trdinovo nagrado prejme 

 
prof. Jurij Kobe 

za pomembnejše trajne uspehe na področju urbanizma in arhitekture. 

 

2.2 
SKLEP 

O PODELITVI TRDINOVE NAGRADE  
za leto 2023 

 
                                               Trdinovo nagrado prejme 

 
Bojan Radovič  

za pomembnejše trajne uspehe na področju fotografske umetnosti.  

 

3. 

3.1 
SKLEP 

O PODELITVI GRBA MESTNE OBČINE NOVO MESTO  
za leto 2023 

 
                                     Grb Mestne občine Novo mesto prejme 

 
Franci Bratkovič  

za dolgoletne uspehe na področju gospodarstva ter prispevek k razvoju Mestne občine 

Novo mesto in celotne regije Jugovzhodne Slovenije. 

 

3.2 
SKLEP 

O PODELITVI GRBA MESTNE OBČINE NOVO MESTO  
za leto 2023 
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                                      Grb Mestne občine Novo mesto prejme 
 

Društvo vinogradnikov Trška gora – Novo mesto 

za dolgoletno uspešno delovanje na področju vinogradniške dejavnosti ter prispevek k 
turistični promociji območja Trške gore. 

(23 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 12. točki 

Premoženjsko – pravne zadeve 

 
K 12.1. točki 

Predlog 2. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 
mesto za leto 2024 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 2. dopolnitve Načrta ravnanja 
s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi Občinskega sveta.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog 2. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 

Novo mesto za leto 2024. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Urška Kovačič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in 

finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.    

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 204 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

2. dopolnitev 
Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024, in 
sicer 2. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine 
Novo mesto za leto 2024. 

(21 ZA, 0 PROTI) 
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K 12.2 točki 
Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 

mesto, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles Občinskega sveta.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na 

nepremičninah v lasti Mestne občine Novo mesto.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Urška Kovčič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in finance 
ter  

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 205 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o podelitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 1127/1,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 1081/2,  
- katastrska občina 1492 Stranska vas parcela 1355/11,  
- katastrska občina 1492 Stranska vas parcela 1940,  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 1099/9,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 427/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 637/10,  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 1243/2,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 1464/10,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 1464/9,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 1917/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 1990/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 1995/2, 
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 1917/3,  
- katastrska občina 1490 Težka Voda parcela 1203/6,  
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 459/17,  
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 459/14,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3748/30,  
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- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3748/31. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 
K 12.3 točki 

Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 

mesto, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles Občinskega sveta.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Urška Kovačič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in 

finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 206 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna 
občina Novo mesto lastnica nepremičnine:  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 1215/2.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah:  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 1074/20,  
- katastrska občina 1487 Zajčji Vrh parcela 2791/2,  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 1215/2,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 1089. 

(21 ZA, 0 PROTI) 
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K 12.4 točki 
Ugotovitev javne koristi za odkup oz. razlastitev dela nepremičnin s pravico uporabe 

za čas gradnje in omejitev lastninske pravice s trajno služnostjo v javno korist, vse za 
namen rekonstrukcije in gradnje površin za kolesarje in pešce ob lokalni cesti »LZ 

299061 – Jakčeva ulica – Ragovska ulica in LZ 299062 – Ragovo« 
Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi in odkupu oziroma razlastitvi dela 

nepremičnin, omejitvi dela nepremičnin s pravico uporabe za čas gradnje in omejitvi 
lastninske pravice s trajno služnostjo, vse za namen rekonstrukcije in gradnje površin 
za kolesarje in pešce ob lokalni cesti » LZ 299061- Jakčeva ulica - Ragovska ulica in 

LZ 299062 – Ragovo 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog za ugotovitev javne koristi za 

odkup oz. razlastitev dela nepremičnin s pravico uporabe za čas gradnje in omejitev lastninske 

pravice s trajno služnostjo v javno korist, vse za namen rekonstrukcije in gradnje površin za 

kolesarje in pešce ob lokalni cesti »LZ 299061 – Jakčeva ulica – Ragovska ulica in LZ 299062 

– Ragovo« ter predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi in odkupu oziroma razlastitvi dela 

nepremičnin, omejitvi dela nepremičnin s pravico uporabe za čas gradnje in omejitvi lastninske 

pravice s trajno služnostjo, vse za namen rekonstrukcije in gradnje površin za kolesarje in 

pešce ob lokalni cesti » LZ 299061- Jakčeva ulica - Ragovska ulica in LZ 299062 – Ragovo, 

in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles Občinskega sveta.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog za ugotovitev javne koristi ter sklep o ugotovitvi javne koristi.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Urška Kovačič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in 

finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki je razpravljal Silvo Mesojedec.  

 

Na vprašanja iz razprave je odgovarjala Tina Hadžič, vodja Oddelka za premoženjsko pravne 

zadeve. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

 
S K L E P, št. 207 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

Sklep 
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o ugotovitvi javne koristi in odkupu oziroma razlastitvi dela nepremičnin, omejitvi dela 
nepremičnin s pravico uporabe za čas gradnje in omejitvi lastninske pravice s trajno 
služnostjo, vse za namen rekonstrukcije in gradnje površin za kolesarje in pešce ob 

lokalni cesti »LZ 299061 - Jakčeva ulica - Ragovska ulica in LZ 299062 - Ragovo« 
 

1. 
Ugotovi se javna korist za: 
- odkup oziroma razlastitev dela nepremičnin: 
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 118 
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 219 
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 175 
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 122/4 
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 84/1 
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 83  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 96  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 85  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 43  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 176/2  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 90  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 86  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 89  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 95  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 91  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 94  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 93  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 169  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 88  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 84/2 
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 92  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 202  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 70  
o katastrska občina 1483 Kandija parcela 98/2  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 243/12  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 243/22  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 198/2  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 198/1  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 196  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 194  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 156/6  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 197/10  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 155/1  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 243/18  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 185/3 3  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 152  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 199/8  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 238/3  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 243/143  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 158/2  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 243/23  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 183/2  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 184/2  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 184/1  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 182  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 154/2  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 154/1  
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o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 197/1  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 243/2  
o katastrska občina 1482 Ragovo parcela 195, 
- omejitev dela nepremičnin s pravico uporabe za čas gradnje vse katastrska občina 
1483 Kandija, parcele 117, 118, 136, 219, 122/4, 84/1, 83, 93, 85, 176/2, 90, 86, 89, 95, 91, 
94, 93, 169, 88, 92, 96, 98/2, 202, 135 in vse katastrska občina 1482 Ragovo, parcele 
243/22, 194, 190/7, 155/1, 243/18, 238/38, 243/143, 243/23, 184/2, 184/1, 197/1, 243/2, 
- omejitev lastninske pravice s trajno služnostjo v javno korist na nepremičninah vse 
katastrska občina 1483 Kandija, parcele 122/4, 134, 202, 169, 176/2, 219, 98/2 in vse 
katastrska občina 1482 Ragovo, parcele 198/2, 196, 190/7, 155/1 in 195, 
 
vse za namen nujno potrebne gradnje površin za kolesarje in pešce ob lokalni cesti »LZ 
299061 - Jakčeva ulica - Ragovska ulica in LZ 299062 - Ragovo«, kar se ureja v javno 
korist po projektni dokumentaciji PZI »Ureditev Jakčeve in Ragovske ulice v Novem 
mestu; Rekonstrukcija z ureditvijo površin za kolesarje in pešce na Jakčevi in Ragovski 
ulici (LZ 299061) dolžine 750 m in cesti Kandija (LZ 299062) dolžine 600 m« «, št. 190 
(april 2023), projektanta PROINFRA inženirski biro d.o.o., Gosposvetska cesta 84, 2000 
Maribor. 
 
Javna korist velja tudi za nepremičnine, ki bodo nastale s parcelacijo nepremičnin vse 
katastrska občina 1483 Kandija, parcele 118, 219, 175, 122/4, 84/1, 83, 96, 85, 43, 176/2, 
90, 86, 89, 95, 91, 94, 93, 169, 88, 84/2, 92, 202, 70, 98/2 in vse katastrska občina 1482 
Ragovo, parcele 243/12, 243/22, 198/2, 198/1, 196, 194, 156/6, 197/10, 155/1, 243/18, 185/3, 
152, 199/8, 238/3, 243/143, 158/2, 243/23, 183/2, 184/2, 184/1, 182, 154/2, 154/1, 197/1, 
243/2, 195 in bodo v naravi prestavljale gospodarsko javno infrastrukturo po projektu 
PZI »Ureditev Jakčeve in Ragovske ulice v Novem mestu; 4 Rekonstrukcija z ureditvijo 
površin za kolesarje in pešce na Jakčevi in Ragovski ulici (LZ 299061) dolžine 750 m in 
cesti Kandija (LZ 299062) dolžine 600 m«, št. projekta 190, projektanta Proinfra 
inženirski biro d.o.o., Gosposvetska cesta 84, 2000 Maribor. 
 

2. 
Mestna občina Novo mesto vloži pri pristojni upravni enoti zahtevo za: 
- razlastitev dela nepremičnin vse katastrska občina 1483 Kandija, parcele 118, 219, 175, 
122/4, 84/1, 83, 96, 85, 43, 176/2, 90, 86, 89, 95, 91, 94, 93, 169, 88, 84/2, 92, 202, 70, 98/2 
in vse katastrska občina 1482 Ragovo, parcele 243/12, 243/22, 198/2, 198/1, 196, 194, 
156/6, 197/10, 155/1, 243/18, 185/3, 152, 199/8, 238/3, 243/143, 158/2, 243/23, 183/2, 184/2, 
184/1, 182, 154/2, 154/1, 197/1, 243/2, 195, na podlagi 209. člena Zakona o urejanju 
prostora (Uradni list RS, št. 199/21, 18/23 – ZDU-1O, 78/23 – ZUNPEOVE in 95/23 – 
ZIUOPZP), 
- omejitev dela nepremičnin katastrska občina 1483 Kandija, parcele 117, 118, 136, 219, 
122/4, 84/1, 83, 93, 85, 176/2, 90, 86, 89, 95, 91, 94, 93, 169, 88, 92, 96, 98/2, 202, 135 in 
vse katastrska občina 1482 Ragovo, parcele 243/22, 194, 190/7, 155/1, 243/18, 238/38, 
243/143, 243/23, 184/2, 184/1, 197/1, 243/2 s pravico uporabe za čas gradnje na podlagi 
220. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 199/21, 18/23 – ZDU-1O, 78/23 
– ZUNPEOVE in 95/23 – ZIUOPZP) in 
- omejitve lastninske pravice s trajno služnostjo v javno korist na nepremičninah vse 
katastrska občina 1483 Kandija, parcele 122/4, 134, 202, 169, 176/2, 219, 98/2 in vse 
katastrska občina 1482 Ragovo, parcele 198/2, 196, 190/7, 155/1 in 195, na podlagi 221. 
člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 199/21, 18/23 – ZDU-1O, 78/23 – 
ZUNPEOVE in 95/23 – ZIUOPZP).  
 
V kolikor bo med razlastitvenim postopkom prišlo do sporazuma glede odkupa dela 
navedenih nepremičnin in ostalih navedenih omejitev lastninske pravice na 
nepremičninah, se odkupi in omejitve lastninske pravice izvedejo v skladu s predpisi 
področne zakonodaje. 
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3. 
Grafični prikazi rekonstrukcije in gradnje površin za kolesarje in pešce ter ostale javne 
infrastrukture so sestavni del tega sklepa.  
 

4. 
Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja. 

(18 ZA, 1 PROTI) 
 
 
 
 

K 12.5 točki 
Ugotovitev javne koristi na delu nepremičnine, po katerem poteka kategorizirana javna 
cesta JP 799476 - Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi na delu nepremičnine, po 

katerem poteka kategorizirana javna cesta JP 799476 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog za ugotovitev javne koristi 
na delu nepremičnine, po katerem poteka kategorizirana javna cesta JP 799476 - Predlog 
Sklepa o ugotovitvi javne koristi na delu nepremičnine, po katerem poteka kategorizirana javna 
cesta JP 799476, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da ga je svetnik 

Silvo Mesojedec pred sejo pisno obvestil, da se bo pri tej točki zaradi konflikta interesov izločil.  

 

Svetnik Silvo Mesojedec je pred razpravo zapustil sejno dvorano Občinskega sveta. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles Občinskega sveta.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o ugotovitvi javne koristi.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Urška Kovačič, namestnica predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in 
finance, ki je svetnike seznanila, da Odbor za davčno politiko, proračun in finance ne 
podpira sprejema predlaganega sklepa ter  

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 
 

Po poročilih delovnih teles je župan podal pojasnilo v zvezi z nepremičnino, ki je predmet 

ugotovitve javne koristi in je v lasti člana Občinskega sveta, nato pa je v skladu s poslovniškimi 

določili odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki so razpravljali: Andrej Kastrevec, Rok Mežnar in Srečko Vovko.  

 

Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala župan, mag. Gregor Macedoni in direktorica 

Občinske uprave, dr. Jana Bolta Saje.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
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S K L E P, št. 208 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

Sklep 
o ugotovitvi javne koristi na delu nepremičnine, po katerem poteka kategorizirana 

javna cesta JP 799476 
 

1. 
Ugotovi se javna korist za razlastitev dela nepremičnine parc. št. 644/3 k.o. 1455 Bršljin, 
po katerem poteka del že zgrajene kategorizirane javne ceste JP 799476 - Velika Bučna 
vas 3c.  
 

2. 
Grafični prikaz posega obstoječe kategorizirane javne ceste JP 799476 - Velika Bučna 
vas 3c na nepremičnino parc. št. 644/3 k.o. 1455 Bršljin, določen z zakonsko zahtevano 
natančnostjo v katastru nepremičnin, je sestavni del tega sklepa. 

(12 ZA, 3 PROTI) 
 

 

 

 

K 13. točki 

Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 

K 13.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad razmejitvijo javne službe in tržne dejavnosti v 

Zavodu Novo mesto za leto 2022 

 

K 13.2 točki 

Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad porabo sredstev Mestne občine 

Novo mesto na proračunski postavki stroški pravnih in upravnih postopkov v letu 

2022 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo združil 

obravnavo podtočk 13.1 in 13.2 pri 13. točki dnevnega reda seje.  

 

Gradivo za podtočki 13.1 in 13.2 je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem 

poslovniškem roku, pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in 

finance, ki je obravnavalo gradivo pri podtočkah 13.1 in 13.2.. 

 

Uvodna obrazložitev pri podtočkah 13.1 in 13.2 ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno 

obravnavalo pristojno delovno telo Občinskega sveta.   

 

Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance je za obe podtočki podala Urška 

Kovačič, namestnica predsednice odbora.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki so razpravljali: Srečko Vovko, Matija Škof, Andrej Kastrevec in Uroš Lubej.  

 

Na vprašanje iz razprave je odgovorila Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora 

Mestne občine Novo mesto.  
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi na predlog župana s 

skupnim glasovanjem sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 209 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se 
 

seznani 
 

s Poročilom o nadzornem pregledu nad razmejitvijo javne službe in tržne dejavnosti v 
Zavodu Novo mesto za leto 2022. 

 

2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se seznani 
 

s Poročilom o nadzornem pregledu nad porabo sredstev Mestne občine Novo mesto 
na proračunski postavki stroški pravnih in upravnih postopkov v letu 2022. 

(17 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 13.3. točki 
Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je obravnavalo 

letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2023. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 

delovno telo Občinskega sveta.   

 

Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je obravnavalo letno poročilo 

o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2023, je podala Urška Kovačič, 

namestnica predsednice odbora.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 210 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
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se seznani 
 

s Poročilom o nadzornem pregledu nad porabo sredstev Mestne občine Novo mesto 
na proračunski postavki stroški pravnih in upravnih postopkov v letu 2022. 

(16 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 13.4. točki 
Letni program dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2024 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v devetdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je obravnavalo 

letni program dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2024. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 

delovno telo Občinskega sveta.   

 

Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je obravnavalo letni program 

dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2024, je podala Urška Kovačič, 

namestnica predsednice odbora.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 211 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se seznani 
 
z Letnim programom dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2024 

in predlogom finančnega načrta Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto. 
(16 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 14. točki 

                                                          Poročilo župana 

 

Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto 

pred sejo.  

 

Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 
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seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih  

Mestne občine Novo mesto. 

 

 

 

 

K 15. točki 

Vprašanja, pobude in pohvale članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 
I.  

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 

članov Občinskega sveta, podane na 10. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 

 

vprašanja in pobude: 

 
900-0014/2023-156 Sredstva iz naslova občinskih razpisov za leto 2023 

900-0014/2023-157 Obnovitev drevoreda na Kočevarjevi ulici pri OŠ Bršljin 

900-0014/2023-158 Problematika ekološkega otoka Rozmanova ulica 

900-0014/2023-159 Zavod Novo mesto 

900-0014/2023-160 Objekt poleg Vrtca Metka 

900-0014/2023-161 Most na Loko 

900-0014/2023-162 Dopolnitev pobude št. 900-0011/2023-144 glede zelene puščice 

900-0014/2023-163 Odgovor glede pobude o pravici dostopa do parcele, ki je bila 
onemogočena 

900-0014/2023-164 Redarska služba 

900-0014/2023-165 Objava svetniških vprašanj in pobud na spletni strani 

900-0014/2023-166 Slaba označenost cest 

900-0014/2023-167 Zahvala za aktivnosti pri pobudi o Gorjancih 

900-0014/2023-168 Pobude in vprašanja svetnikov Občinskega sveta 

900-0014/2023-169 Decembrska okrasitev 

900-0014/2023-170 Pohvala 

900-0014/2023-171 Ureditev obrob ob drevesih na Glavnem trgu 

900-0014/2023-172 Sprejem odloka v zvezi z Osolnikovo domačijo 

900-0014/2023-173 Nevarno prenovljeno stopnišče na Rozmanovi ulici 

 

II. 

 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 11. seji Občinskega sveta, ki 

je bila dne, 22. 2. 2024 podali naslednja vprašanja, pobude in pohvale:  

 

1. 

Jiří Volt  
902-0004/2024-174 
(ustna pohvala) 

Vodenje seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
Pohvala županu, da je kljub bolezni vodil sejo občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto. 
 

2. 

 
Matija Škof 
902-0004/2024-175 
(ustno vprašanje) 

Koši za smeti s pokrovi v naravi 
Pobuda je bila predlagana že pred leti. Koši za smeti, ki so 
pogosto postavljeni tudi v naravi, nimajo pokrovov in vrane 
mečejo iz njih smeti. V centru mesta pa so koši za smeti s 
pokrovi. Vprašanje, zakaj se taki koši s pokrovi ne namestijo tudi 
v naravi, recimo v parku EU, sprehajališču na Loki itd.? 
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Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 
Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

3. 

Uroš Lubej 
902-0004/2024-176 
(ustno in pisno 
vprašanje) 

Otroci, ki v Mestni občini Novo mesto ne dobijo mesta v 
vrtcu 
Rad bi opozoril na problem otrok oziroma njihovih staršev, ki ne 
dobijo mesta v novomeških vrtcih. Situacija po mojem mnenju 
še vedno ni dobra in za kar precejšnje število staršev še vedno 
izrazito težka.  
Na čakalnem seznamu za vpis otrok v javno mrežo novomeških 
vrtcev je trenutno naslednja situacija:  
•         na seznamu je 86 otrok. Pri tem je že upoštevan tudi 
aprilski medletni oddelek oziroma vsi oddelki, ki smo jih letos že 
odprli oziroma jih še bomo.   
•         število otrok, katerih starši so sami zavrnili vpis, je 16, 
ostane torej 70 otrok.  
•         od teh 70 otrok jih je 10, ki želijo vpis v juliju in avgustu, 
vsi ostali pa pogoje za vpis otroka v vrtec izpolnjujejo nekje vmes 
med decembra 2023 in junijem 2024. Po mnenju stroke, 
nekdanjih svetovalke v vrtcu, jih je na listi še kakih 10-15, ki 
najverjetneje ne bi sprejeli ponujenega mesta. Se pravi, 
govorimo o približno 45 družinah, ki v javni mreži vrtcev do 
jeseni, do septembra, niso ali ne bodo dobili svojega mesta in 
so do takrat prepuščeni svoji iznajdljivosti. Govorimo o otrocih, 
ki dopolnijo starost 11 mesecev, in se njihovim staršem v celoti 
izteče porodniški dopust.  
Svoje podatke črpam iz virov, ki sem jih prejel od Občinske 
uprave Mestne občine Novo mesto.  
Imamo še vedno veliko število otrok, za katere nismo poskrbeli, 
kot bi bilo potrebno.  
To je gola statistika, v ozadju katere so stiske staršev, ki iz 
nastale situacije ne vidijo dobrega izhoda.  
Poleg nekaterih staršev, ki so se obrnili name, sem govoril tudi 
z dvema ravnateljicama. Ravnateljica enega od obeh 
novomeških javnih vrtcev mi je pojasnila, da so v njihovi 
svetovalni službi trenutno deležni vsakodnevnih klicev staršev 
nevpisanih otrok, ki sprašujejo, ali se bo odprl še kak medletni 
oddelek oziroma ali se je ali bo sprostilo kakšno mesto v 
obstoječih oddelkih. Svetovalne delavke pojasnjujejo, da mest 
ni in da novih oddelkov ne bo več. Usmerjajo jih v zasebne vrtce 
oziroma priporočajo, da si poiščejo varstvo pri zasebnih 
varuškah (se pravi, »na črno«). Ravnateljica je povedala, da so 
starši res zaskrbljeni in nemočni in včasih celo malce agresivni 
– kar v vrtcu razumejo, ker gre za precejšno stisko.  
Ker so starši usmerjani v zasebne vrtce, sem pri eni od mamic 
preveril, kako se je končalo njeno poizvedovanje pri zasebnih 
vrtcih. Pojasnila mi je, da je medtem ko je otrok spal, tri dni 
klicala in pošiljale mejla na naslednje naslove, navajam:  
Modrinček, Jana, vsi javni vrtci znotraj MO NM (+ Ringa Raja), 
Družinsko varstvo Žabice, Ajda, Varstvo otrok Marinka Cujnik,  
Varstvo otrok Gordana Popovič, Petrov vrtec, Vrtec Sončki – 
Šmarjeta, Vrtec - Straža LEV - Varstvo Asa. Vsi so polni, povsod 
je bila njena prošnja zavrnjena. Mamica je precej obupana, 
jezna in se sprašuje, kako je mogoče, da v Mestni občini Novo 
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mesto, ki navzven daje vtis občine z visoko kvaliteto bivanja, ni 
poskrbljeno za osnovne potrebe velikega števila družin.  
Govoril sem tudi z ravnateljico enega od zasebnih vrtec, ki je 
potrdila, da je situacija res kritična: sama ima na čakalnem 
seznamu 14 otrok, za en cel oddelek – poleg tega pa dnevno 
kličejo še vsaj po dva starša in sprašujejo po prostih mestih. Pri 
tem je prišlo do dodatnega udarca s strani ministrstva, ki je 
zavrnilo odprtje dodatnega oddelka – in to je tudi razlog za 
čakalni seznam 14 otrok.  
Rad bi opozoril na to, da sprejem otrok v javni vrtec ni stvar 
dobre volje občine, ampak zakonski minimum: natančneje, ko 
neka občina ugotovi, da je interes za vpis staršev tako velik, da 
se oblikuje skupina, mora to skupino tudi dejansko organizirati. 
Očitno so pogoji za to pri nas izpolnjeni; očitno je tudi, da so 
potrebe staršev bolj ali manj znane že od jeseni 2023.  
Spoštovani, velika večina otrok na čakalnem seznamu je naših 
občanov – in dejansko ima naša občina zakonsko obveznost 
vpisa samo do njih. Ampak v še težjem položaju so starši, ki se 
vozijo na delo v Novo mesto iz drugih občin ali pa živijo tukaj s 
statusom začasnega prebivališča. Takih je na čakalnem 
seznamu 13.  
Zakonodaja namreč ščiti zgolj otroke, stalne prebivalce neke 
občine. Glede njih namreč jasno nalaga obveznost občinam, da 
jim z dopolnjenim 11 mesecem starosti zagotovi mesto v javni 
mreži občine, seveda pod pogojem da je takih otrok vsaj 14.  
Starši, dnevni migranti, prav tako pa starši z začasnim 
prebivališčem, pa te zaščite nimajo. Otroka ne morejo pustiti v 
vrtcu v matični občini - ker hitro prekoračijo dovoljen čas, ko je 
otrok v vrtcu (9 ur). V občini, kamor migrirajo, pa dobijo izrazito 
manj "točk" kot domačini. Se pravi, na naši čakalni listi so ti starši 
povsem na dnu, povsem brez možnosti za rešitev znotraj javne 
mreže.  
Denimo, mamica, ki je tu že šest let, zaposlena v večjem 
podjetju, vendar nima še stalnega prebivališča, živita s 
partnerjem v najemnem stanovanju, pravi, da je na robu obupa. 
Žalostna je, ker nekaj tednov do izteka porodniške ne ve, kaj bo, 
ker ni prav nobene prave rešitve. Njeni starši so oddaljeni 100 
km in razmišlja, da bi se vsak dan vozila gor in dol Razmišlja tudi 
o polovičnem delavniku, kar pa spet ni rešitev, ker tudi za 4 ure 
nima rešitve itd.. Sprašuje, kaj naj stori.  
Iz sistema so torej ti starši izključeni, obsojeni na varstvo na 
črnem trgu (kjer se bojijo tveganj, ker ne vejo, komu dajo otroka 
v varstvo), dedke in babice ali pa na to, da se ne vrnejo nazaj 
na delovno mesto.  
Ozrl sem se tudi malo naokoli, iskal primere dobrih praks, kjer bi 
dobil potrditev, da je problem rešljiv, če obstaja jasno zavedanje, 
da je to ne samo zakonska, ampak tudi moralna obveza občine, 
da vključi otroke v vrtec, ko se staršem izteče porodniški dopust.  
Ravnateljica vrtca Velenja ga. Nataša Doler mi je tako povedala, 
da pri njih začnejo s pripravo na odprtje medletnega oddelka 
takoj, ko vidijo, da se jim nabira število otrok, ki bodo potrebovali 
vpis. V javno mrežo tako posrkajo praktično vse, ki za to izrazijo 
potrebo. Čeprav gre za občino, ki je po številu prebivalcev 
nekoliko manjša od naše občine, oni praviloma vsako leto 
odprejo več medletnih oddelkov kot Novo mesto. V lanskem 
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šolskem letu so tako odprli kar pet medletnih oddelkov, zadnji je 
po besedah ravnateljice bil odprt 1. junija 2023. Pojasnila mi je, 
da tudi pri njih v odnosu do občine seveda sklepajo kompromise, 
ampak da na obeh straneh obstaja jasno zavedanje, da morajo 
poskrbeti, da so otroci vpisani. Ravnateljica mi je povedala, da 
sama ne pomni, da bi kdaj bilo drugače. Na njihovem območju 
vsaj ravnateljica ne ve, da bi sploh obstajala kakšen zasebni 
vrtec – vsi otroci so bolj ali manj sprejeti v javno mrežo. 
Spoštovani župan, sprašujem torej, kaj bo občina še naredila, 
da bo omogočila vpis in vključitev vsaj večine teh otrok v javno 
mrežo vrtcev. Zanima me, ali bomo izpolnili svojo zakonsko in 
moralno dolžnost do staršev in otrok? Sprašujem tudi, ali bomo 
spregledali otroke, ki so sicer občani drugih občin, ampak njihovi 
starši delajo v novomeških podjetjih in na ta način vendarle 
pripomorejo tudi k dodani vrednosti Novega mesta? 
Dodatno sprašujem še to: koliko otrok s skupnega čakalnega 
seznama nihče sploh ni kontaktiral in preveril interes za 
morebitni vpis v medletni oddelek? 
 
Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 
Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 

4. 

Uroš Lubej 
902-0004/2024-177 
(pisna pobuda) 

Peščena večnamenska pot ob Krki, na relaciji Groblje – 
Češča vas 
Opozoril bi na slabo stanje peščene večnamenske poti ob Krki, 
na relaciji Groblje – Češča vas. Na tem odseku je pot zelo 
luknjičava, kar je nevarno za kolesarje, pa tudi za tekače in 
ostale uporabnike poti. Pot je polna lukenj in zaradi tega nevarna 
za uporabo. Stanje je poslabšalo v času gradnje ceste Lastovče 
- Štukljeva brv, ko je po tej poti tekel obvoz. Dodal bi tudi to, da 
je bila pot nekaj dni pred novomeškimi polmaratonom za silo 
sanirana, vendar je sanacija očitno bila neustrezna oziroma 
nezadostna, saj je zdaj stanje tako kot prej. Dajem pobudo, da 
se pregleda stanje večnamenske poti ter da se pot ustrezno 
sanira in vzdržuje. 

 

5. 

Uroš Lubej 
902-0004/2024-178 
(pisno vprašanje in 
pobuda) 

Stanje Avtobusne postaje 
Posredujem vprašanje občanke, ki jo zanima, kakšni so načrti 
Mestne občine Novo mesto glede sanacije stanja na Avtobusni 
postaji Novo mesto in daje pobudo, da se stanje uredi. Zanimajo 
jo ureditev same avtobusne postaje kakor tudi z območje ob 
Topliški cesti, ki je bilo začasno urejeno v mandatu 2014-18.  

 

6. 

Uroš Lubej 
902-0004/2024-179 
(pisna pobuda) 

Osvetlitev olimpijskega bazena 
Posredujem pobudo občanke, ki meni, da je območje pred 
novim bazenom v Češči vasi zvečer in ponoči nevarno. Meni, da 
je nevarnost v tem, da ne bi kdo omahnil iz visoke »stopnice« 
pri bazenu. Predlagam, da se ureditev preuči iz varnostnega 
vidika in odgovori na pobudo občanke. 

 

7. 

Andrej Kastrevec 
902-0004/2024-180 
(ustna  pobuda) 

Podaljšanje intervala v prometnih konicah 
Enkrat je že dal pobudo, ki se tiče prometa v konicah v Novem 
mestu. Takrat je v zvezi s križiščem v Žabji vasi vprašal, ali ni 
možno povečati intervala v jutranjih in popoldanskih konicah.  
Nihče ga ne bo prepričal, da se tega ne da urediti, vsaj v času 
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prometnih konic. Promet je problem in obvoznic še nekaj časa 
ne bomo imeli. To je ena kratkotrajna rešitev, ki bi vsaj delno 
ublažila prometno zagato v mestu.  
 
Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 
Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

8. 

Silvo Mesojedec 
902-0004/2024-181 
(pisno vprašanje) 

Cena m2 stavbnega zemljišča v Mestni občini Novo mesto 
Kakšen je bil rezultat javne dražbe dne 30. 11. 2023 za 
nepremičnino v lasti občine, kjer je bila izklicna cena za obe 
nepremičnini skupaj 184.628,00 EUR, kar znese 202 € / m2 in v 
ceno ni bil vštet pripadajoči davek? Kdo in kako na občini določa 
ceno za odkup in prodajo m2 zemljišča? 

 

9. 

Silvo Mesojedec 
902-0004/2024-182 
(pisno vprašanje) 

Zgrešeni projekti v MO NM 
Občina je v minulih letih po mnenju marsikoga, kot tudi mene, 
izvedla vsaj dva projekta s poraznim rezultatom. Prvi je obnova 
Glavnega trga, ki je sicer na pogled lep, vendar se je s tem 
ustvarilo mesto duhov. Nikakršen argument ni veseli december 
ali posamične prireditve, ki pripeljejo večje število obiskovalcev 
na trg. Glavni trg danes nima duše, ki bi ga napolnjevala z 
obiskovalci. Občina je znala na nezazidana stavbna zemljišča 
dvigniti nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča za 100 % 
z razlogom, da s tem želi pospešiti pozidavo le-teh. Kaj bo 
občina ukrenila za oživitev mestnega jedra in s tem znova vrnila 
meščanom razlog za njegovo obiskovanje in medsebojno 
druženje? Drugi zgrešen projekt je urejanje največjega 
nelegalnega naselja v Sloveniji, to je romsko naselje Žabjak. 
Občina je k temu projektu pristopila z zgrešeno mislijo, da bo 
zagotovila izboljšanje bivanjskih razmer Romov in s tem 
pospešila integracijo Romov v družbo tudi z izboljšanjem 
odnosom z okoliškim prebivalstvom. Danes se kaže 
upravičenost nasprotovanja RCI, katero vodim že od leta 2005, 
do takšnega pristopa do romske problematike, kot ga ima 
občina. Letošnje silvestrovo je bilo katastrofalno. Toliko 
streljanja že dolgo ni bilo. Posledica tega je nekaj preluknjanih 
avtomobilov. Krajan iz Muhaberja ima na sončni elektrarni, 
katero ima na strehi, sledi osmih izstrelkov. Samo srečni smo 
lahko, da do sedaj izstrelek ni poškodoval ali celo ubil kakšnega 
krajana. Takšna ureditev Žabjaka je le utrdila še večjo 
getoizacijo tega romskega naselja brez vizije integracije Romov 
v družbo. Če je leta 1984 to naselje štelo 200 prebivalcev, jih je 
danes 1000. In v naslednjih 10 do 15 letih jih je pričakovati 2000 
ali več. Glede na to, da ureditev Žabjaka krajanom KS Bučna 
vas ni prinesla izboljšanja stanja, temveč je stanje le še 
poslabšala, sprašujem, s kakšnimi ukrepi bo občina krajanom 
zagotovila primerno nadomestilo z ozirom na poslabšanje 
varnostne situacije in s tem slabšimi pogoji bivanja? Istočasno 
me zanima, koliko novih črnih gradenj je bilo v lanskem letu 
evidentiranih v naselju Žabjak-Brezje? 

 

10. 

Silvo Mesojedec 
902-0004/2024-183 
(pisno vprašanje) 

Statut KS 
Predsednik KS Bučna vas je na občino, konkretno na Petro 
Budja in Ano Avsec naslovil zahtevo po pridobitvi statuta za 
delovanje KS, ker ga v arhivu KS ni našel. Na njegovo 
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presenečenje je dobil odgovor, da ga ni. Mar to pomeni da 
krajevne skupnosti delujejo v MO NM brez statuta? Kako naj 
torej izvoljeni svetniki vedo o pravilih delovanja za delovanje 
KS? 
 

11. 

Srečko Vovko 
902-0004/2024-184 
(pisno vprašanje) 

Parkirišče Na Loko 
Zakaj se ne uredi parkirišče ob cesti Na Loko, pod Šmihelskim 
mostom in železniškem mostom? Zemljišče je v delni lasti SŽ in 
sedanje parkiranje kazi podobo mesta ob reki Krki. Lahko bi 
uredili s podobnim režimom, kot je ob železniški postaji Novo 
mesto Kandija. 
 

12. 

mag. Adolf Zupan 
902-0004/2024-185 
(pisna pobuda) 

Namestitev državne zastave vsaj ob državnih praznikih 

Prenašam pobude številnih naših občanov (tem se pridružujem 

tudi sam), da bi bilo bistveno izboljšati stanje izobešanja zastav 

vsaj ob državnih praznikih. Smiselen pa je tudi premislek, da bi 

na določenih predelih mesta (na primer na Glavnem trgu) 

zastave visele ves čas. Že vnaprej sporočam, da ne bom mogel 

sprejeti odgovora, da gre za zasebne stavbe in občina ne more 

posegati na te objekte. Verjamem, da bi se s primerno 

komunikacijo doseglo dogovor o drugačnem ravnanju lastnikov. 

Morda je primerna tudi kakšna vzpodbuda s ponudbo enotne 

ureditve namestitve na vseh objetih, podaritev prve zastave in 

podobno.  

To področje ureja  poseben odlok. Predlagam, da se v občinsko  

glasilo vključi ustrezen prispevek s pozivom drugačnega – bolj 

skrbnega oz. zavednega ravnanja do pomena slovenske 

zastave. Pa tudi zastave EU. Verjetno pa ni nič narobe, da se v 

prizadevanja vključijo tudi inšpekcijske oz. redarske službe 

(najprej opozarjanje, nato izrekanje kazni).  

Izboljšanje stanja na tem področju bo zagotovo imelo širše 

pozitivne učinke. Zato se veselim odgovora, predvsem pa plana 

aktivnosti za realizacijo te pobude.  

 

13. 

Maja Žunič Fabjančič 
902-0004/2024-186 
(pisno vprašanje in 
pobuda) 

Javna razprava in posvetovanje za preureditev Urbanega 

parka Loka 

V novelaciji TUS je v obdobju do leta 2026 predvidena krajinska 

in arhitekturna preureditev nabrežja reke Krke na Loki v urbani 

park z obstoječimi in novimi zelenimi in urbanimi vsebinami, ki 

zajemajo nove socialne, arhitekturne, tehnične in tehnološke 

rešitve. VIR: 

https://www.novomesto.si/mma/11_novelacija_izvedbenega_n

acrta_trajnostne_urbane_strategije_mestne_obcine_novo_mes

to_2030_/2023121316412212/?m= 

Zanima me, kako in kdaj boste v preureditev območja vključili 

prebivalce/prebivalke, ki bodo ta prostor uporabljali?  

Namreč, v preteklosti je ostalo nerealiziranih kar nekaj pobud in 

projektov občank in občanov, kot npr. skate park, ki je bil konec 

leta 2020 odstranjen iz območja Loke in je bil na pobudo 

Športnega društva Kriza zgrajen s strani Agencije za šport leta 

2006. Za gradnjo je predviden v Mačkovcu, in sicer v okviru 3. 

razvojne osi. Ker se otroci in mladi na to površino vozijo sami na 

rolkah, skirojih in bmx kolesih, že zaradi varnostnih razlogov 

https://www.novomesto.si/mma/11_novelacija_izvedbenega_nacrta_trajnostne_urbane_strategije_mestne_obcine_novo_mesto_2030_/2023121316412212/?m=
https://www.novomesto.si/mma/11_novelacija_izvedbenega_nacrta_trajnostne_urbane_strategije_mestne_obcine_novo_mesto_2030_/2023121316412212/?m=
https://www.novomesto.si/mma/11_novelacija_izvedbenega_nacrta_trajnostne_urbane_strategije_mestne_obcine_novo_mesto_2030_/2023121316412212/?m=
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sodi v urbano območje zraven zgoščenih naselij ali v mestno 

središče v dostopne varne cone. Peticijo za postavitev skate 

parka je že leta 2022 podpisalo 430 oseb. Skate park je kot 

ukrep predviden tudi v aktualni Strategiji športa do 2030, str 24: 

https://www.novomesto.si/mma/-/2022071111041589/  

Morda je ponovno priložnost o razmisleku umestitve skate parka 

na to lokacijo. 

Predlagam, da MONM vključi v oblikovanje prostora vse 

zainteresirane deležnike in na podlagi potreb prebivalstva v 

območje umesti vsebine in programe, ki si jih ljudje želijo in jih 

rabijo za kakovostno preživljanje prostega časa na javnih 

površinah. 

 

14. 

Maja Žunič Fabjančič 
902-0004/2024-187 
(pisno vprašanje) 

Nevarnost zaradi tropov psov z neznanim lastništvom  

Na pristojni inšpektorat naj bi bila podana anonimna prijava 

zaradi strahu občanov glede tropa psov, ki se giblje na relaciji 

Podbreznik, Hudo in v okolici. Problem je bil izpostavljen tudi v 

okviru pobud krajanov KS Bršljin, ki smo jih prejeli v okviru 

projekta Urbanka konec leta 2023, str. 41: 

https://www.pumpnca.si/media/attachments/2023/12/06/pobud

e_2023.pdf?fbclid=IwAR2V3SGyOWeDp2M3hU_Uay_QPXViT

NfbrI6vwz5-3qlrkkmGpVz4qXPZI5Q 

Prebivalci poudarjajo, da se psi gibljejo v skupinah ali 

posamezno, so neznanega lastništva in se človeka praviloma 

bojijo. Skupno tem psom je, da po besedah krajanov prihajajo iz 

različnih romskih naselji. Društvo za zaščito živali dodaja, da so 

tropi sestavljeni iz psov, ki prihajajo iz romskih naselij, ki so 

lastniški nečipirani ali čipirani, psov, ki nimajo lastnikov in pa 

psov večinskega prebivalstva, ki so ušli, se strgali z verig ipd. 

Krajani so že oddali prijavo na dve društvi za zaščito živali, ki 

sicer niso pristojna za odlov in oskrbo živali. Predlagali so jim, 

da hranijo pse, da jih bo lažje ujeti, saj je pse, ki niso vajeni 

človeka, nesocializirani in nezaupljivi zaradi velikih razdalj, po 

katerih se gibljejo, skoraj nemogoče ujeti. Krajani predlagajo, da 

MONM investira v obvladovanje situacije v romskih naseljih. 

Nekateri prebivalci Novega mesta so zaskrbljeni, ker imajo radi 

živali, še posebej pse. Žal jim je, da so prepuščeni sami sebi in 

nekateri od njih tudi divji in zato nevarni otrokom. Tudi sama sem 

imela izkušnjo 2022, ko smo sredi dneva naleteli na ta trop psov 

pri družinskem sprehodu pri Veledromu. Namreč, sredi dneva 

so preko travnika, ob katerem smo hodili, preganjali srno. Bila je 

zelo neprijetna izkušnja in tudi zato razumem zaskrbljenost 

okoliških prebivalcev glede varnosti, sploh ko govorimo o 

otrocih, ki se gibljejo zunaj na teh območjih.  

Društvo za zaščito živali je podalo informacijo, da je 2022 

koncesionar oz. zavetišče za živali (ki je za to pristojno) odlovilo 

trop t.i. divjih psov. Delo je bilo zaradi plašnosti psov zelo 

zahtevno in je trajalo skoraj eno leto. Vendar je po besedah 

društva več tropov, ki se gibljejo v okolici in jih je pravzaprav 

nemogoče odloviti. Predlagajo, da se je problema treba lotiti 

dolgoročno, in sicer, da se v romskih naseljih opravi množične 

odlove, se pse sterilizira in kastrira in vrne nazaj v njihovo okolje. 

https://www.novomesto.si/mma/-/2022071111041589/
https://www.pumpnca.si/media/attachments/2023/12/06/pobude_2023.pdf?fbclid=IwAR2V3SGyOWeDp2M3hU_Uay_QPXViTNfbrI6vwz5-3qlrkkmGpVz4qXPZI5Q
https://www.pumpnca.si/media/attachments/2023/12/06/pobude_2023.pdf?fbclid=IwAR2V3SGyOWeDp2M3hU_Uay_QPXViTNfbrI6vwz5-3qlrkkmGpVz4qXPZI5Q
https://www.pumpnca.si/media/attachments/2023/12/06/pobude_2023.pdf?fbclid=IwAR2V3SGyOWeDp2M3hU_Uay_QPXViTNfbrI6vwz5-3qlrkkmGpVz4qXPZI5Q
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Probleme zaznavajo tudi pri večinskem prebivalstvu, zato je 

treba rešitev iskati sistemsko in celostno, in sicer tako, da, se po 

zgledu drugih občin začne sofinancirati kastracije in sterilizacije 

psov, tako kot ima MONM že vzpostavljeno dobro prakso 

sofinanciranja sterilizacij in kastracij za lastniške mačke.  

Kakšen je načrt MONM glede iskanja dolgoročnih rešitev 

odpravljanja te nevarnosti za lokalno prebivalstvo in dobrobiti 

živali, ki so zaradi različnih okoliščin del teh tropov, in kako 

poteka sodelovanje s koncesionarjem? 

 

15. 

Maja Žunič Fabjančič 
902-0004/2024-188 
(pisna pobuda) 

Pobuda za osvetlitev Pumptracka kolesarskega poligona v 
Novem mestu 
Več staršev in uporabnikov pumptracka je izrazilo željo, da se 
predvsem zaradi varnosti namesti ena ali dve luči, ki bodo 
ponoči osvetljevale pumptrack. Morda bi se za začetek lahko 
obrnilo že obstoječo.  
https://www.google.com/maps/@45.8036269,15.1597012,3a,7
5y,85.09h,87.52t/data=!3m6!1e1!3m4!1sSHyzh9mXcBoe9lYPj
vZePg!2e0!7i16384!8i8192?entry=ttu 
Več: 
https://www.alliancease.com/sl/pumptracki-v-zimskih-dneh/ 
Osvetlitev pumptrack poligona lahko podaljša čas uporabe ne 
samo v jesenskih in zimskih mesecih, ko se dnevi krajši, zelo 
prav pride tudi v poletnih mesecih, ko šele večeri postanejo 
znosnejši za intenziven trening ali le rekreativno nabiranje 
kondicije ter učenja spretnostne vožnje po poligonu. 
Z namestitvijo ustrezne razsvetljave, se uporabnikom omogoči, 
da pumptrack poligon uporabljajo skozi celo leto in se tudi 
izognejo preveliki gneči, saj se bodo uporabniki lahko razporedili 
tekom celega dneva. 
Z umestitvijo ustrezne razsvetljave se v zimskem času podaljša 
uporabo za 4-5 ur. 
Razsvetljavo lahko uporabniki prižgejo sami s pritiskom na 
gumb, ki omogoča uporabo osvetljenega poligona za 
nastavljeno časovno enoto (npr. 30 min). 

 

 

Uroš Lubej 
900-0014/2023-158 
(pisna zahteva za 
dodatno pojasnilo) 

Problematike ekološkega otoka Rozmanova  
Komunala Novo mesto je v svojem odgovoru pojasnil, da 
ekološki otok ni v okvari, temveč je v obdobju treh mesecev 
prišlo trikrat do izpada električnega napajanja in posledično 
do  njegovega nedelovanja. Vsakokrat so se na okvaro odzvali 
takoj, ko so bili seznanjeni z napako, in zagotovili odpravo 
napake v najkrajšem možnem času, ter hkrati 
zagotovili  potrebna dodatna praznjenja eko-otoka. 
Naj povem, da krajani tovrstnih aktivnosi niso niti opazili, saj naj 
bi ekološki otok bolj ali manj ves čas bil nedelujoč. Sam sem 
takoj po prejemu odgovora na licu mesta preveril stanje in 
ponovno vprašal prebivalce, kakšno je stanje z delovanjem 
kartic.  
Sam sem opazil, da sta koš za papir in koš za steklo odprta in 
da lahko vsakdo vrže notri kakršen koli odpadek. Krajani pa so 
mi pojasnili, da sta tudi zabojnika za embalažo odprta oziroma, 
kadar sta zaklenjena, nedelujoča, zabojnik za biološke in 
mešane komunalne odpadke pa nedelujoča. Uporabniki zaradi 

https://www.google.com/maps/@45.8036269,15.1597012,3a,75y,85.09h,87.52t/data=!3m6!1e1!3m4!1sSHyzh9mXcBoe9lYPjvZePg!2e0!7i16384!8i8192?entry=ttu
https://www.google.com/maps/@45.8036269,15.1597012,3a,75y,85.09h,87.52t/data=!3m6!1e1!3m4!1sSHyzh9mXcBoe9lYPjvZePg!2e0!7i16384!8i8192?entry=ttu
https://www.google.com/maps/@45.8036269,15.1597012,3a,75y,85.09h,87.52t/data=!3m6!1e1!3m4!1sSHyzh9mXcBoe9lYPjvZePg!2e0!7i16384!8i8192?entry=ttu
https://www.alliancease.com/sl/pumptracki-v-zimskih-dneh/
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teh razlogov otoka v glavnem ne uporabljajo in odlagajo 
odpadke na drugih bližnjih zabojnikih.  
Zato še enkrat sprašujem in dajem pobudo, da se ekološki otok 
spravi v polno funkcijo.  
Ob tem pa še enkrat sprašujem:  

1.       Ali je vodstvo Komunale preverilo komunikacijo z 
uporabniki in ali je bila ta komunikacija ustrezna v 
poslovnem smislu? Uporabniki se namreč pritožujejo, da 
temu ni bilo ravno tako (glavni problem je predvsem 
neodzivnost).  
2.       Ali in kdaj ste nazadnje preverili delovanje 
ekološkega otoka?   
3.       K temu bi dodal še vprašanje oziroma pričanje 
občanke, ki uporabja ekološki otok na Sokolski ulici, pred 
Jakčevim domom. Uporabnica se je pritožila nad 
funkcionalnostjo zabojnika. Zapisala je naslednje: 
Zabojnik je zelo nefunkcionalen: namreč, ko skušaš 
odložiti smeti, se sam zapira. Ko smeti končjo odložiš pa 
se noče zapreti. Pojasnila pa je tudi, da se vsi zabojniki 
razen zabojnika za biološke odpadke samo odpirajo in 
za uporabo ni potrebna kartica. Na podlagi tega 
sprašujem: 1. Ali se da kako urediti problem s 
funkcionalnostjo, na katerega opozarja uporabnica? 2. 
Zakaj ni urejeno zaklepanje, kot bi moralo biti?  

 

16. 

 
Uroš Lubej 
900-0014/2023-159 
(pisna zahteva za 
dodatno pojasnilo) 

Zavod Novo mesto 
KADROVSKE ZADEVE 
Na moje vprašanje glede številnih odpovedi delovnega 
razmerja, ki so jih prejeli v Zavodu Novo mesto, so odgovorili, 
da so glavni razlogi v trenutnih razmerah na trgu dela, na 
katerem je ponudba veliko slabša od povpraševanja. Kot 
dodaten razlog so navedli, da se je z nastopom mandata 
trenutnega direktorja kadrovska dinamika začela večati skladno 
z skladno z razvojem dejavnosti, povečevanjem obsega 
sredstev v upravljanju, obsega programa in s postavljanjem 
vedno višjih zahtev glede kakovosti storitev zavoda za občane 
in obiskovalce mesta. Skratka, po mnenju direktorja Zavoda, so 
razlogi po eni strani objektivni, po drugi strani pa povezani s tem, 
da so odgovornosti in obseg dela zaposlenih večje, ker se 
zvišujejo zahteve vodstva in okolice.  
Iz zavoda je v zadnjem obdobju (če odštejemo upokojitve) odšlo 
10 oseb. Skupaj je zaposlenih 61 oseb, se pravi, da je zavod 
zapustilo kar dobrih 16 odstotkov oseb. Od teh desetih oseb je 
veliko strokovnega ali celo vodstvenega kadra, nekateri med 
njimi so bili daljši čas del Zavoda:  med njimi so vodja kadrovske 
službe, vodja poslovnega sektorja, dve strokovni delavki na 
turizmu, dva strokovna sodelavca na športu, vodja 
računovodstva, strokovni sodelavec na mladini, strokovna 
sodelavka v poslovnem sektorju – se pravi, samo v zadnjih 
šestih mesecih je odšlo 9 pomembnih sodelavcev zavoda.   
Takšne fluktuacije strokovnega in vodstvenega kadra ne 
zaznavamo niti v občinski upravi ali v kakšnem drugem javnem 
zavodu na področju naše občine, ne glede na to, da so razmere 
na trgu povsod enake in da tudi v drugih delih občinskega 
sektorja delajo razvojno in pod razlilnimi pritiski.  Sprašujem 
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vodstvo občine, se pravi, župana, ali ne gre v resnici za krizo 
samega koncepta zavoda, krizo vodenja ali na sploh za slabo 
klimo v zavodu, zaradi katere se mi zdi, da bi morala občina prek 
svojih predstavnikov v svetu zavoda vendarle nekako reagirati?  
Prosim vas za dopolnitev prvotnega odgovora še z naslednjo 
dopolnitvijo: koliko znaša skupni strošek odpravnin, poravnav, 
odškodnin in sodnih oziroma pravnih stroškov, ki so nastali v 
letih 2021, 2022 in 2023 zaradi kadrovskih zadev?  
Projekt SGSM 
Moje svetniško vprašanje o uspešnosti projekta SGSM se je 
nanašalo na število prodanih vstopnic, odgovor Zavoda pa se 
nanaša na število obiskovalcev. Prosim vas, če lahko odgovorite 
na izhodiščno vprašanje, kot je bilo zastavljeno, se pravi, zanima 
me, število prodanih vstopnic, po posameznem dogodku. 
Zanima me, ali obstajajo kriteriji in kazalniki uspešnosti tega 
projekta in če obstajajo vas prosim, da mi jih posredujete.   
Odpovedani dogodki 
Število odpovedanih dogodkov v KCJT je po mojem mnenju 
zaskrbljujoče. Zato prosim za dopolnitev odgovora na 
odstotkoven način: Koliko odstotkov lastnega programa v okviru 
Kozinovega abonmaja ali lastnih dogodkov izven abonmaja 
(brez najemov dvorane) je bilo izvedenega in koliko 
odpovedanega (številčno in v odstotkih)?  
Komercialni dogodki 
V odgovoru na moja vprašanja je navedeno, da se zavod odloča 
za komercialni program zavoljo pridobivanja dodatnih 
prihodkov. Zato me zanima naslednje:  
Ali sta odpovedana dogodka povzročila kakršne koli stroške?  
Koliko prihodkov in koliko odhodkov za Zavod sta generirala 
izvedena komercialna dogodka? Koliko avtorskih honorarjev in 
produkcijskih stroškov je bilo z omenjenima dogodkoma in koliko 
prihodkov od vstopnine je torej ostalo organizatorjema?  
POLETNI DOGODKI 
Zavod Novo mesto je pojasnil, da poleti dogodkov ne 
organizirajo (razen Jazzinty – 1 teden), saj večino dogodkov 
pripravijo od zavoda neodvisni producenti. Župana zato 
sprašujem, ali je sploh smotrno imeti zavod, če ga v vsaj v 
ključnem delu leta veliki meri nadomešča nevladna in za občino 
veliko cenejša zasebna produkcija?  
 

17. 

Uroš Lubej 
900-0014/2023-160 
(pisna zahteva za 
dodatno pojasnilo) 

Objekt poleg Vrtca Metka 
V svojem odgovoru na vprašanje, ali ima občina kakršne koli 
načrte za zapuščeni objekt poleg vrtca Metka na ulici Kettejev 
drevored, in kakšni so ti načrti, ste odgovorili, da je objekt ob 
vrtcu enote Metka potreben celovite obnove. Zapisali ste, da je 
Mestna občina Novo mesto v letu 2014 naročila projektno 
dokumentacijo za rekonstrukcijo objekta. Investicija je bila na 
podlagi projektne dokumentacije ocenjena na 1.500.000,00 
EUR. Trenutno občina nima programa, ki bi upravičeval takšen 
strošek investicije. 
Na podlagi vašega odgovora vas prosim za dopolnitev 
odgovora:  

·         Ali ne bi bilo smiselno objekta ali nepremičnine 
(zemljišča) nameniti potrebam vrtca Ciciban? Zanima 
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me, ali je občina to možnost preučila, in do kakšnih 
zaključek ste prišli.  

 

18. 

Uroš Lubej 
900-0014/2023-161 
(pisna zahteva za 
dodatno pojasnilo) 

Most na Loko 
Spoštovani,  
v svojem odgovoru na moje vprašanje, kaj pomeni tabla »hoja 
na lastno odgovornost« na začetku mosta na Loko, ste pojasnili, 
da je bila tabla postavljena že ob izgradnji mostu. Opozarja na 
možnost drsne lesene površine, v zimskem času in ob deževju. 
Pojasnili ste tudi, da je tabla zaradi vandalizma poškodovana in 
da jo bo izvajalec gospodarske javne službe zamenjal. Na 
podlagi vašega odgovora prosim za dopolnitev odgovora:  

-          Ali ne bi bilo bolj smiselno (in ciljno usmerjeno), da 
bi napis bil bolj jasen, se pravi a bi uporabnike mostu 
opozorili na to, da so tla v primeru padavin lahko spolzka 
in nevarna in da je potrebno posebna previdnost? 
Vprašanje ali pobudo utemeljujem s tem, da obstoječi 
sporočilo ni povsem jasno, saj vzbuja vtis, da je most 
nevaren na sploh in v vseh vremenskih razmerah. 
Uporabnike je potrebno opozoriti na specifično 
nevarnost, ki nastane ob padavinah. Naj kot laični 
uporabnik povem, da tabla z napisom »hoja na lastno 
odgovornost« vsaj meni osebno vzbuja vtis, da je most 
projektiran in izveden na način, ki je na sploh nevaren za 
uporabnika.  

 
 

Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  

 

Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje.  

 

Župan je sejo zaključil ob 20.19 uri.  

 

Seja je tonsko posneta. 

 

 

Zapisala:         

Maja Gorenc,                                                                                 Mag. Gregor Macedoni, 

višja svetovalka                                                                                          župan 


